
 
Kandiat til avlskomitéen: 

Eyvindur Hrannar Gunnarsson   

33 år, bor I Rye, Kirke Såby med min kæreste og vores 3-årige datter 

Jeg byder mig frem til at være medlem af den danske islandsheste avlskomité, hvor jeg vil være med 
til at styrke avlsarbejdet og få skabt mere opmærksomhed på avlssystemet.  

Forholdet mellem avlere, dommere, ryttere og avlsforeninger skal forbedres og vi skal have en mere 
åben dialog imellem de forskellige parter. Det synes jeg er den bedste vej til at bygge vores 
avlssystem op, hvor vi kan benytte hinandens erfaringer til at opnå vores fælles målsætninger. 
Jeg har selv været aktiv i foreningsarbejdet i Island, inden jeg flyttede til Danmark, hvor jeg sad 2 år 
som både kasserer og næstformand og derefter 3 år som formand i avlsforening på Sydlandet.  
Samtidig har jeg også været formand i 2 år for den islandske pasklub, som har til formål at arrangere 
pas løb og holde foredrag for at øge interessen af pasdisciplinerne. 
 

Avlen er den grundsten, som vi bygger hele vores islandshestesport på, og den skal vi passe godt på. 
Vi skal avle en hest, som alle kan nyde, og vi skal holde fast i de unikke karaktertræk, som har gjort 
den islandske hest så populær over hele verdenen, og er den største grund til at flere og flere 
interesserer sig for vores dejlige islandske heste. 

 


